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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
In het Eindhovens Dagblad van 12 mei hebben wij in een artikel kunnen vernemen dat Arjan Verhoeven, 
bedrijfsjurist bij de regiopolitie Brabant Zuidoost, per 1 juli zal aantreden als nieuwe directeur bij Helmond 
Sport. Verhoeven zal voor een periode van drie jaar worden gedetacheerd waarbij dient te worden 
opgemerkt dat de samenwerking wederzijds ieder moment zonder juridische gevolgen kan worden 
beëindigd. Er zou volgens het artikel in het ED een constructie door de politie in het leven zijn geroepen om 
‘mensen’ ervaring op te laten doen in het bedrijfsleven. Helmond Sport zou een vergoeding betalen. 
Graag willen wij aan de hand van bovenstaande, de volgende vragen aan de burgemeester als zijnde lid van 
het regionaal college politieregio Zuidoost Brabant, tevens pl. Korpsbeheerder, stellen: 
1. Hoeveel uur per week zal de heer Verhoeven besteden aan zijn taak als directeur bij Helmond Sport en 

hoeveel uur zal hij per week besteden aan zijn werkzaamheden bij de politie. 
2. Mocht de heer Verhoeven full time voor Helmond Sport gaan werken, wordt dan het salaris door 

Helmond Sport vergoed of is dit binnen de arbeidsovereenkomst anders geregeld en zo ja, hoe dan? In 
het geval van een parttime functie zouden wij dit ook graag van u vernemen. 

3. Is het correct dat de politie regio Zuidoost Brabant binnen haar personeelsbeleid wel vaker medewerkers 
detacheert naar het bedrijfsleven (we zijn bekend met het feit dat detachering van politiepersoneel naar 
andere korpsen of bij ministeries van bijvoorbeeld Justitie of Binnenlandse zaken) of is hier sprake van 
een individueel geval?  

4. Wat hoopt de politie te bereiken met ‘ervaring opdoen in het bedrijfsleven’ als de mogelijkheid bestaat 
dat de heer Verhoeven na de drie jaar aanblijft als directeur?  

5. Op welke wijze worden de werkzaamheden van de heer Verhoeven bij de politie 
opgevuld/waargenomen en wat betekent dat voor de bestaande politiesterkte? 

Ellen Niessen, fractievoorzitter VVD Helmond. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Wij hebben uw vragen voorgelegd aan de korpschef van de Regio Brabant Zuid-Oost. De reactie van de 
korpschef op uw vragen hebben wij hieronder weergegeven. 
1. Het betreft een fulltime detachering. 
2. Het salaris wordt vergoed. 
3. De politieregio Brabant Zuid-Oost detacheert vaker medewerkers. Momenteel zijn er medewerkers 

gedetacheerd bij het Openbaar Ministerie, gemeenten, scholengemeenschappen en inmiddels ook bij 
Helmond-Sport. 

4. De politieregio biedt haar medewerkers zoveel mogelijk de kans om zich breed te ontwikkelen. Zeker als 
de medewerker daarmee een bijdrage levert aan de maatschappij. Een detachering geeft de 
medewerkers bovendien de gelegenheid een bredere blik op zijn of haar competenties te  krijgen. 
Aan het eind van de afgesproken detacheerperiode wordt de balans opgemaakt en bepaalt de 
betreffende medewerker uiteraard zelf hoe hij zijn loopbaan vervolgt. 

5. De werkzaamheden worden overgenomen door andere collega’s. De vacature wordt niet opengesteld. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,  de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.  A.A.M. Marneffe RA. 


